
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 20. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 830

Vil ministeren oplyse, hvor mange penge der årligt bliver opkrævet i afgift for

tog, der passerer Storebælt, samt hvor stor en andel der betales af DSB?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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